
                       V Praze, 17. 6. 2022 
 
 
Vážená kolegyně, 
 
v rámci jednání Akademického senátu naší fakulty 19. 6. 2023 bude projednáváno mé odvolání z 
pozice proděkana. O svém vyloučení z Kolegia jsem se od děkana dozvěděl telefonicky 8. 6. 2023. 
Složení týmu děkana je v jeho pravomoci. Přesto se domnívám, že k dobré funkčnosti vedení jakékoli 
instituce, udržení atmosféry vzájemné důvěry, respektu a pozitivní loajality je vhodné podobné změny 
realizovat na základě doložených argumentovatelných důvodů a otevřeného jednání s tím, koho se 
mají týkat. Dosud mi žádné výhrady vysloveny nebyly ani formou běžné kolegiální komunikace, ani na 
platformě proběhlého formálního hodnocení osobního rozvoje. Stávající situace je v akademickém 
světě neobvyklá a pokud má paměť sahá, na lékařských fakultách bezprecedentní. 
 
Součástí akademické obce fakulty jsem více než 30 let, s přerušeními 5 let v akademickém a 
průmyslovém výzkumu v zahraničí. Osmnáct let jsem působil ve vedení fakulty, z toho osm jako její 
děkan, kdy stávající Spectabilis byl mým statutárním zástupcem. Měl jsem potěšení spolupracovat s 
několika Akademickými senáty a jsem přesvědčen, že není jen vzpomínkovým optimismem, pokud 
řeknu, že pohodově a s pohledem na dohledatelné a měřitelné výsledky i produktivně a ve prospěch 
naší fakulty.  
 
Touto cestou se s Vámi osobně i se stávajícím Akademickým senátem jako celkem coby proděkan 
loučím, děkuji Vám za dosavadní spolupráci a přeji nám všem objektivní prosperitu, udržení postavení 
Jedničky a prostředí, kde diskuse a naslouchání širšímu spektru názorů nejsou jen „prázdné řeči z 
vánoční besídky“.  
 
S pozdravem, 
 

 
            Aleksi Šedo 
 


